
Zápis z 16. zasedání obecního zastupitelstva obce Lipník, konané dne

11. 10. 2011 v 19 hod.

Přítomni:  Josef Novotný, Ludmila Mácová, Zdeněk Kneslík, Jaroslav Králík, Miroslav Svoboda,  Pavel 

Nedvědický, Miloslav Tomek.

Nepřítomni: Miroslava Tomková, Arnošt Pacola (omluveni).

         Program:  1. Zahájení.

              2. Kontrola zápisu z minulé schůze OZ.

             3. Kontrola úkolů z minulého období.

             4. Příprava na Setkání důchodců. 

             5. Různé, diskuse.

             6. Závěr. 

K bodu 1 - Schůzi zahájil starosta Josef Novotný, přivítal přítomné zastupitele.  Ověřovateli byli určeni 

Jaroslav Králík a Pavel Nedvědický. 

K bodu 2 - Zápis z minulé schůze OZ přečetla p. Mácová  – nebyly vzneseny žádné připomínky. 

K bodu 3 – Starosta stručně připomněl úkoly z minulých období, které jsou plněny:

- rozsvícení světel pouličního osvětlení se nebude měnit, důvodem je bezpečnost zatáčky,

- nebezpečný úsek komunikace ke staré porodně u Nevrzalových zůstává v řešení

K bodu 4  - 22. 10. 2011 proběhne setkání důchodců obcí  Lipník, Ostašov, Petrůvky, Klučov a Dolní 

Vilémovice. Setkání se uskuteční v KD v Lipníku od 14 hodin. V programu vystoupí ZŠ Lipník, MŠ Dolní 

Vilémovice, LADIES Znojmo, k tanci a poslechu bude hrát MALÁ LESANKA. Dle zjištění při osobním 

pozvání se Setkání  zúčastní asi 200 důchodců.

K bodu 5  - Na OÚ došly žádosti  o koupi pozemku  od manželů Jana a Marie Svobodových, Lipník č. 

22 a  pana  Miroslava  Svobody, Lipník č. 23. Jedná se o část parcely č. 680/1 v k.ú. Lipník.  OZ souhlasí 

s vyvěšením „zveřejnění záměrů“. 

       Proběhla kontrola sirény umístěné v budově hasičské zbrojnice –  na stožáru od sirény je 

umístěn i satelit, internet a televize, je nutno rozdělit. OZ seznámeno se zápisem. 

       Bylo navrženo dodělat zámkovou dlažbu u nového skladu až k cestě. Zastupitelstvo souhlasí. 

Zajistí J. Králík ve spolupráci s M. Tomkem (kámen ze skládky ….). 

       Pravděpodobně bude obnovena možnost požádat o  dotací u veřejných budov „zelená úsporám“. 

Bylo dohodnuto požádat o dotaci na zateplení školy  znovu.



       31. 10. 2011 bude vypnut el. proud v okolních vesnicích, Lipníka se to netýká.

       Z MěÚ Třebíč ,  odbor stavební došlo:  – Změna územního plánu obce Ostašov, předáno 

k projednání a založení do dokumentace stavební komise.

      Na obec se obrátila občanka se žádostí o prodloužení pracovní doby na poště po 15 hodině. 

Starosta jednal se ředitelkou pošty v Třebíči -  po 15. hodině nelze z provozních důvodů provozní 

dobu na poště v Lipníku prodloužit. 

       Umístění značek dle projednané a schválené dokumentace je hotovo.  – V souvislosti s dopravní 

situací u hasičské zbrojnice je třeba ořezat stromy ze zahrady p. Zdeňka Procházky, jejichž větve 

zasahují do komunikace.  – Bude řešit kontrolní komise -  pan Kneslík.

          Příští týden bude uzavřena smlouva o pronájmu hospůdky „Pod lípami“ mezi místní TJ Sokol  a 

panem Gajdošem. V této souvislosti bylo schváleno propůjčit p. Gajdošovi část plechového skladu na 

bývalé Karbanově zahradě na uskladnění dřeva.                          

K bodu 6 – Schůzi ukončil starosta, příští zastupitelstvo bude 1. 11. 2011  v 19 hodin.

        Přijatá usnesení z 16. Zasedání ZO Lipník, konané dne 11. 10. 2011

1. Zastupitelstvo obce Lipník projednalo a schválilo

a/Zveřejnění záměru prodat pozemek - část parcely 680/1 (jak výše uvedeno)

b/Dodělání zámkové dlažby u skladu za hřbitovem

c/ Znovu podat žádost o dotaci na zateplení budovy školy. 

2 . Zastupitelstvo obce Lipník projednalo a bere na vědomí:

a/Informaci z kontroly sirén na budově hasičské zbrojnice 

b/Informaci o neprodloužení pracovní doby na poště 

c/záležitosti stavebního charakteru

d/ Informaci o znovuotevření hospody

e/ Informaci o setkání důchodců

Zapsal: Ludmila Mácová      

Starosta obce: Josef Novotný

       Ověřovatelé:  Jaroslav Králík, Pavel Nedvědický

       Skončeno v 20. 00 hod.                                         






